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Gosia: Yazhi, nekdo me sprašuje, ali lovilci sanj in uroki delujejo ali je to zgolj praznoverje in 

nesmisel? 

 

Yazhi: To je belo čarovništvo. Da, deluje. 

 

Gosia: Ali te ne ščitijo le lastne ideje? 

 

Yazhi: Vse, kar je, je ideja. Vendar ni tako preprosto, ne gre samo za "sugestijo", mislim na 

močne uroke. Kajti ti lahko uporabljajo bližnjice, ki manipulirajo s tistim, kar vidiš kot resnico, da 

fizično in objektivno spremenijo tvojo resničnost. Iščejo bližnjice. Na primer, obstaja 

zlonameren urok, ki naj bi pred hišo postavil določeno stvar - (urejeno cenzurirano, ne želim 

podajati receptov za črno magijo) in če se to naredi na ta način, lahko vpliva na ljudi v hiši, tudi 

če v to ne verjamejo in to je bilo dokumentirano v veliko primerih. Toda to je črna magija, ki 

nima nič skupnega z lovilci sanj. 

 

Druga stran, stran mrtvih, ni izmišljena, je fizična, le da je bolj šibka in ta postopek vpliva na 

ljudi, kot da bi jih fizično poškodoval tat ali kriminalec. 

 

Gosia: Toda kako bo to delovalo, če nekdo v to ne verjame? Mislim, da je to spet posledica idej. 

 

Yazhi: Sploh ni treba vedeti, kaj je bilo tisto, kar so postavili zunaj. Ampak to je fizična stvar. Kot 

bi vas napadel tat, vendar je ta tat z druge strani, s strani mrtvih, ker je tam še vedno fizično. 

 

Da, z zadostno mentalno močjo, se res lahko branite. Toda le malo ljudi ima takšno moč. Toda, 

če trdno verjamete, da se branite, vztrajajte pri tem, to je prava pot. Kljub temu je to enako, kot 

če bi jedli steklo s trdnim prepričanjem, da vam ne bo škodilo. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=YHiiSfqiexo
https://swaruu.org/transcripts/spiritual-protection-astral-and-other-negative-influences-yazhi-swaruu-talks-to-matias-and-i
https://swaruu.org/transcripts/spiritual-protection-astral-and-other-negative-influences-yazhi-swaruu-talks-to-matias-and-i


Steklo je ideja, je interpretacija materialnega sveta, ki gre skozi manifestacijo vaše zavesti. Torej 

bi lahko jedli steklo in se vam ne bi nič zgodilo, kajne? Kljub temu pa ne bi jedli pravega stekla. 

 

Enako je tudi tukaj. 

 

Pravi uroki so fizične stvari, ki lahko na vas vplivajo enako kot druge stvari, ki jih jemljete za 

resnične, kot so na primer strupi in sevanja. To je tako, kot če bi rekla, da je cianid nekaj 

metafizičnega, da, če ne verjamem vanj, mi ne bo naredil ničesar. In tako to je. Toda vi nimate 

dovolj mentalne in zavestne moči, da bi ta cianid deaktivirali. 

 

Gosia: Toda kako postanejo fizični? 

 

Yazhi: Ne gre za to, da postanejo fizični, vedno so bili, ni fizične in nefizične strani, fizična stran 

mrtvih je le bolj šibka. Tega ne vidite, ker vas vaših pet čutov drži zaprte v zaznavi sprejemljive 

fizične resničnosti za Matrico, za tamkajšnjo trodimenzionalno izkušnjo. Obstaja pa svet entitet, 

imenovan Nižji Astralni, ki je fizičen in ker je fizičen, vpliva na vaše telo. Ker so resnična energija 

in materija, vi jih le ne zaznavate kot take glede na dogovore zaznavanja. 

 

Šibki začetniški uroki uporabljajo le manipulacijo in vraževerje ter sugestije, močni uroki pa proti 

žrtvam uporabljajo bolj realne energijske oblike. Samo zato, ker ljudje ne razumejo, kako 

delujejo, še ne pomenijo, da so manj resnični. 

 

------------------------- 

 

 

Klepet Matiasa in Gosie z Yazhi 

 

(izvirno v angleščini) 

 

Matias: Torej danes spregovorimo o tem, kako se ubraniti pred temnimi silami, itd. 

 

Gosia: Mogoče lahko našteješ vse možne načine, kako se lahko ljudje lahko zaščitijo pred vsem, 

kar lahko negativno vpliva nanje? 

 

Yazhi: Najprej je treba opredeliti, kaj točno so temne sile. Če vas ustavi nadležen policist, to ni 

povsem enako kot imeti opravka s čarovništvom, čeprav je vse skupaj povezano. V redu, torej 

bomo obravnavali temne sile kot so opredeljene, ali kot paranormalne sile. 

 

Matias: Da. In negativne misli, ki lahko prihajajo od drugih entitet ali ljudi, ki na vas vplivajo na 

negativen način. To se lahko zgodi, kajne? Kako se torej zaščititi pred takšnimi negativnimi učinki? 

 



Yazhi: Ok. Torej temelj tega pogovora bi bilo to dejstvo, ki ga morate razumeti in sprejeti kot 

samoumevno: 

 

Vse paranormalno obstaja in je prisotno, paranormalno je le zato, ker ga ne morete videti in 

razumeti z očmi nekoga v uradni Matrici z vsemi njenimi pravili. Običajno ga ne morete videti s 

prostim očesom, vendar to ne pomeni, da ga ni. Paranormalno je torej resnično in od tu bi morali 

začeti. Zakaj je resnično, lahko obravnavamo pozneje, če želite. 

 

In ja, mnoge misli, včasih vse vaše misli, niso vaše, to je vaš um, ki sledi prevladujoči frekvenci 

vašega okolja. Z drugimi besedami, tiste misli, ki povzročajo čustva, niso vaše, pripadajo ljudem, 

ki vas obkrožajo, večinoma tistim, ki so vam bližje. 

 

V trenutku, ko spoznate in se zavedate, da je paranormalno resnično, začnete razvijati naravne 

elemente za obrambo pred njimi. Zavedanje, da nekaj obstaja, je torej prvi način, da preprečite, 

da bi to vplivalo na vas. To je eden od razlogov, zakaj želijo ljudje, ki zares uporabljajo 

paranormalne stvari, vse to skriti pred ljudmi na splošno, saj so zaradi tega bolj ranljivi za njihovo 

čarovništvo. 

 

Zato, če se boste zavedali, da vas ogrožajo, bo v veliki meri nevtraliziralo te učinke. Toda pod enim 

pogojem: biti morate v svoji moči, sicer bo proti temu učinku delovala preprosta moč sugestije. 

 

Gosia: Moram se vmešati: toda ali nisi rekla tudi, da me je moja nevednost o tem, kaj je na 

pokopališču, zaščitila pred negativnimi vplivi, ko sem povedala, da sem tam spala s prijatelji pred 

20 leti? Ali te nevednost in nevera v bistvu na nek način ne varujeta? 

 

Yazhi: To je dvostranski meč. Ščitilo te je v smislu, da si trdno verjela, da ti bivanje tam ne bo 

škodovalo (sicer ne bi spala na pokopališču). Torej si bila v svoji moči. 

 

Matias: Rekla si: "Začneš razvijati naravne elemente, za obrambo pred njimi". Kaj so ti naravni 

elementi? Nekateri ljudje omenjajo energijo bele svetlobe, svetlobno orožje, sposobnosti bele 

svetlobe itd. 

 

Yazhi: To so orodja, ki jih lahko uporabite in so vam v pomoč, vendar v resnici nimajo nobene 

moči. Moč prihaja iz vas. Ti predmeti vam lahko le pomagajo usmeriti in osredotočiti vašo moč, 

predvsem zato, ker imate zdaj zaznavo dvojnega obstoja bitja, ki je prepričano, da ima materialno 

telo, ki je hkrati tudi duh. Tako vaš materialni predmet prenaša na fizično stran moč, ki jo imate 

iz duhovne strani. 

 

Čeprav to lahko prihaja iz skoraj česarkoli, na primer iz amuleta, vam lahko nekateri predmeti 

dajo boljši občutek kanaliziranja za usmerjanje vaše moči. Na primer najljubši predmet Athene  

Swaruu: črna katana iz 19. stoletja. 

 



Preden pa se lotimo predmetov in kristalov: Kaj pomeni biti v svoji moči ali kaj je ta svoja moč? 

 

Kot sem povedala pred dnevi, je vse domišljija resnična in trdna na duhovni strani, ko prihaja iz 

jasne in osredotočene namere. Nič ezoteričnega, nič paranormalnega vas ne more prizadeti, če 

ne privolite in ne dovolite, da vas prizadene. Strah vedno uporablja kot svoje prvotno orodje, 

nato pa se poslužuje zmede in prevare - nadzor uma. Toda postati neustrašen (ne neumen) je 

eden od glavnih ključev, da postanete imuni na paranormalne pojave. 

 

Energijo kot zavestno bitje dobivate iz povezave s svojim višjim jazom, iz Vira, saj ste Vir, vendar 

jo z vidika telesa dobivate zunaj telesa, zato je to signal, vendar je to le zaznava, saj ste vedno Vir. 

(Če ste Vir, potem ste moč.) 

 

Čarovništvo večinoma prepriča nekoga, tarčo, da zapre svojo povezavo z Virom in preide na 

vedno nižje frekvence misli. Ne more storiti ničesar neposredno proti osebi, lahko le povzroči, da 

tarča misli, da bo napadena ali da je napadena. Kar torej naredi je, da spremeni ali povzroči, da 

tarča misli misli zaradi katerih bo na primer zbolela, če je to njen namen. Torej da, delno drži, kar 

pravijo znanstveniki, gre je "vse" sugestija. 

 

Te misli, ki jih čarovništvo vsiljuje žrtvi, so namenjene temu, da znižajo njeno frekvenco, da 

postane združljiva z zlobnimi nameni čarovnika. 

 

Druga izjemno pomembna točka, pri kateri moram vztrajati je, da je domišljija kot osredotočena 

namera ključ do moči proti čarovništvu in proti paranormalnim pojavom. Pri tem odločno 

vztrajam, ker vem, kako se to sliši kot nemogoče, kar ni resnično, domišljija ni resnična, zato ne 

more imeti nobene moči nad ničemer - koncept. 

 

Toda takšno poniževanje domišljije prihaja od istih ljudi, iz iste konceptualne Matrice, ki prav tako 

pravi, da paranormalno ne obstaja. Če torej gledamo s tega vidika, lahko neobstoječe grožnje 

preprečimo le z neobstoječim orožjem. 

 

To v skrajnosti, saj je tudi tu veliko subtilnih ravni, kot je uporaba eliksirjev (kemikalij) ali priklic 

entitet, ki so trdne in resnične kot drevo, vendar zunaj zaznavnega območja običajnega človeka 

in jih prikličejo, da bi jim pomagale pri njihovih zlih namenih. 

 

Matias: Torej ta svetlobna orožja, sposobnosti ... predstavljaš si jih v roki, jih uporabljaš ... v 

resnici pa le pomagajo spoznati, da si sam tisti, ki ima moč? Torej si ni treba predstavljati nobenih 

orodij ... sam si orodje? 

 

Yazhi: Da. Na koncu ne potrebujete ničesar. Vi ste amulet. Vi ste orožje. (Vendar je tako cool 

držati v rokah črno katano, ki so jo pred davnimi časi skovali japonski obrtniki). To vam daje 

učinek, ki vas krepi. 

 



Matias: Si že slišala za "plašč nevidnosti"? Zaradi njega postaneš neviden v astralnem svetu? Moj 

brat je nekoč rekel, da ljudje pogosto kričijo v astralnem, ne da bi se tega zavedali. Tvoje misli v 

glavi se slišijo v astralnem? 

 

Yazhi: Da. Če torej čutite, da vas napadajo, kakršni koli negativni energijski napadi, si lahko tudi 

predstavljate, da postanete krogla svetlobe, ali pa si z namero predstavljate, da hodite z 

energijskim poljem okoli sebe in to bo postalo energijsko polje za astralno. 

 

Mnogi, ki sem jih slišala pravijo, da so tovrstni nasveti izredno nevarni. Vendar ne razumem, 

zakaj! V 3D-življenju ne greste v boj proti oboroženim moškim z namišljenim poljem moči, ne 

bodite neumni, raje uporabite kevlarski jopič! 

 

Vsaka stvar je orodje. Uporabite jih za to, za kar so bile narejene. 

 

Lahko pa pride čas, ko boste spoznali, da ni fizičnega do te mere, da boste LAHKO priklicali 

energijsko polje, ki bi odbijalo prave krogle. Vendar ne pričakujte, da boste to storili jutri. Vendar 

je izvedljivo. 

 

Eden od primerov so nadvse pogosti dogodki nočnih obiskov. Tisti v uradni medicinski znanosti 

pravijo, da so to le anomalije spanja. Obiski Sukuba in Inkube. To se zgodi skoraj vsakomur. Z 

astralnega vidika so to energijski vampirji. 

 

Ko zaspite in vas zavest paralizira, ko se zavedate, da prihajajo, ko začutite tisto nočno grozo ... 

pomislite, da postanete krogla svetlobe, zlate svetlobe ali katere koli barve, ki vam je všeč (ne 

priporočam rdeče), katere koli visokofrekvenčne barve svetlobe. Predstavljajte si, da se vaša 

spalnica nenadoma razsvetli, da vaše telo žari kot sonce. Tako svetlo, da prehaja skozi okna. 

 

Sukubus in Inkuba bosta bežala pred vami, kot da bi izvlekli mini pištolo 7.62! V trenutku, ko se 

soočite z njimi, vam ne morejo več storiti ničesar. Prav misel, da ste nemočni, je tista, ki vas naredi 

nemočne. Vsakič in povsod, zlasti v astralnem. Tudi ponoči v gozdu, ko se počutite opažene ... 

vedite, da vam morda sledijo elementali, ker nekaj čutite, ne diskreditirajte tega, kako in kaj 

čutite. Zaupajte svoji intuiciji. Pogovorite se z njimi, povejte jim, da veste, da so tam in da jih ne 

želite motiti. 

 

Matias: Razumem. Rekla si: "Toda postati neustrašen (in ne neumen) je eden od glavnih ključev, 

da postanemo imuni na paranormalne pojave." Kaj pa, ko ljudje govorijo o "ljubezni"? Tudi "Law 

of One" govori o "ljubezni". Kako bo ljubezen odgnala negativne entitete. Imate na primer nočno 

moro, v kateri temne entitete tečejo, da bi vas ujele - le nehati morate bežati in se jim z ljubeznijo 

soočiti, pa bodo odšle? 

 



Yazhi: DA. Ker je LJUBEZEN še eno orodje, visoka frekvenca, zaradi katere ste nezdružljivi s 

kakršnim koli čarovništvom. Kot sem rekla, če se s težavo soočite v astralnem, bo ta izginila, ker 

kot sem rekla, ne pokažete nobenega strahu. 

 

Gosia: Vendar se mi zdi na tej točki bolj praktično predstavljati si svetlobo, kot pa nenadoma 

priklicati občutek ljubezni. Nekaj vizualnega bi bilo morda lažje kot občutek. Ampak to sem jaz. 

 

Yazhi: Mislim, da so to orodja. Moraš biti zvest samemu sebi. Sukuba in Inkube ne ljubiš nič bolj, 

kot ljubiš komarje. Zato uporabite svojo svetlobno kroglo in se ne bojte. 

 

Ko pa se ponoči sprehajate po gozdu in se počutite čudno opaženi ... uporabite ljubezen, saj so ti 

elementali le zaskrbljeni, da ste jim lahko nevarni. (Pazite se, da so tudi 3D-resni ljudje strašljivi, 

v tem primeru uporabite Glock). 

 

Gosia: Zakaj bi jih skrbelo, da smo jim nevarni, če jih sploh ne vidimo? 

 

Yazhi: Morda nameravate njihov dom in zemljišče spremeniti v parkirišče! 

 

Matias: Ok. Imam vprašanje. Citiram te: "Nič ezoteričnega, nič paranormalnega vam ne more 

škodovati, če ne privolite in ne dovolite, da vam škoduje." Kaj pa, če nekdo na tebi izvaja voodoo 

čarovništvo? Rekla si: "Neposredno ne more storiti ničesar proti osebi, lahko le povzroči, da tarča 

misli, da bo napadena ali da je napadena." Torej voodoo ne deluje? 

 

Yazhi: Voodoo, specifično, ne more delovati na nekoga, ki ga pozna. Postane imun. 

 

To je ena stopnja. Raven višje? Problem se začne, ko čarovništvo združuje ezoterično - 

paranormalno s fizičnim. To se zgodi z uporabo eliksirjev, ki so za začetek med drugim: strupi! 

Drugi eliksirji pa so zapletene juhe ali solate iz psihoaktivnih drog na rastlinski osnovi. Te je 

mogoče uporabiti za nešteto stvari in namenov. 

 

Matias: Saj veš, v filmih... čarovnik zabode iglo v lutko, ki je povezana z vami in tako povzroči 

trpljenje te tarče. 

 

Yazhi: Citat: »ki je povezana z vami« Konec citata. 

 

Kakšna povezava bi bila to, če ne misel, da je lutka ti?! Spet ideje. Lutka ni ti! Zato ne more priti 

do nobene škode, če vanjo zabodemo igle. 

 

Gosia: Če VEŠ, da je bil voodoo morda storjen proti tebi, potem lahko, še posebej, če res verjameš 

v voodoo itd., preideš v način strahu in potem si še bolj ranljiv! Zato mislim, da gre za to, da se 

tega zavedaš, vendar mu tudi ne daš nobene moči, ostaneš v svoji neustrašni frekvenci in veš, da 

ti ne glede na vse ne more škodovati, kajne? 



Yazhi: Ja. 

 

Matias: Zakaj je potem ta voodoo tako priljubljen v mnogih kulturah? Od kod je prišel? 

 

Yazhi: Voodoo ni samo zabadanje igel v lutke ← ← 

 

Voodoo je kompleksen sklop obrti, ki so primerljive s tistimi, ki so jih v davnih časih počeli stari 

Druidi, enako modrost pa uporabljajo tudi indijanski šamani. Gre za sposobnost povezovanja in 

komuniciranja z duhovno stranjo. 

 

Ti šamani, zdravilci, Druidi ... gredo skozi proces, ki jih za vedno spremeni, ko niso več zares živi 

in tudi ne mrtvi, ampak živijo z eno nogo v astralnem in drugo v fizičnem svetu. Znajo se 

pogovarjati z duhovi, jih priklicati in prositi za pomoč. 

 

In ker je v resnici vse astralno, LAHKO ti duhovi medsebojno delujejo in nekomu v tako imenovani 

fizični sferi škodujejo ali ga ščitijo. Napoji so pri tem pomemben element. Ker lahko s pomočjo 

drog dostopajo do sveta duhov in se pogovarjajo s stvarmi na drugi strani, pri čemer so mnogi 

precej fizični, na primer troli in škrati, ki jih ne morete videti, lahko pa komunicirajo z vami. In če 

se zdravilec ali šaman lahko dogovori z enim od teh bitij in mu da nekaj, kar si želi, lahko to bitje 

gre in dela preglavice ciljni osebi. 

 

To je torej primer nečesa, kar ni v celoti astralno ali paranormalno, ampak pol na pol, saj, kot sem 

že dejala, med fizičnim in astralnim ni jasnih meja. 

 

Matias: Torej je dovolj, da se teh stvari (elementalov, astralnih bitij, voodooja) zavedaš, ohranjaš 

visoko frekvenco, si neustrašen, si predstavljaš belo svetlobo okoli sebe in veš, da imaš moč nad 

njimi ... in ti ne morejo škodovati? 

 

Yazhi: Če lahko ohranite to miselnost, je to več kot dovolj. Postanete nezdružljivi z njihovo 

namero in z njimi. Postanete nadležno nedotakljivi. 

 

Gosia: Kaj je zaščita pred tistimi, za katere si rekla, da jih je mogoče priklicati? Ali nam lahko ti 

duhovi potem, ko se to zgodi, škodujejo? So načini zaščite enaki kot zgoraj? Kaj, če ne vemo, da 

je bilo to storjeno? (Saj si rekla, da zavedanje, da je bilo to storjeno, pomaga.) 

 

Yazhi: Vaš namen in vaša moč sta dovolj. Toda to je vprašanje moči proti moči, saj bodo ti zli 

duhovi ali storilci tudi v takšnih okoliščinah proti tebi uporabili več moči, da bi poiskali tvojo točko 

zloma, če je njihov namen priti do tebe. Na splošno pa si preprosto poiščejo lažjo žrtev! 

 

In vi živite v frekvenčni juhi, česar večino časa ne morete vedeti. Lahko le domnevate, da ste 

morda žrtev nečesa paranormalnega ali čarovništva. 

 



Gosia: Kaj bi bila naša točka preloma? Kaj nas naredi RANLJIVE? Nižja čustva? Stres, jeza itd.? 

Pitje... 

 

Yazhi: Da, na primer opazovanje, kaj vas čustveno sproži. To je zelo pomembna točka, kajti če 

zlobne entitete ne morejo priti do vas, gredo lahko nadlegovat vašega šefa, zato gre iz 

kakršnegakoli razloga on proti vam in vas sili v spiralo negativnosti, zaradi česar ste na koncu po 

frekvenci skladni z nameni teh entitet. To je tisto, kar mislim o tem, da uporabljajo prevare! 

Sistematično lahko iščejo vaše čustvene sprožilce. Da bi "pritisnili na vaše gumbe". S tem dovolj 

znižajo vašo frekvenco, da končno pridejo do vas. 

 

Ker ste lahko na primer, zaradi svojega neumnega šefa tako slabe volje, da greste spat jezni in 

izčrpani, v takšnem stanju pa ne morete preiti v stanje ljubezni in vam je vseeno, ali si 

predstavljate svetlobne krogle. In dobili so vas. 

 

Matias: Karkoli se zgodi, ne pojdite v to nizko spiralo, obrnite jo in jo spremenite v pozitivno stvar. 

"Pozitivna afirmacija"? 

 

Yazhi: Če lahko, jih lahko malo! Prav tako se je pametno zavedati, da ne moremo biti vedno dobro 

in pozitivno razpoloženi! Vendar mora to postati del vaše resničnosti, tako da lahko tudi v slabem 

razpoloženju prikličete kroglo svetlobe in se neustrašno soočite z vsiljivci, ki bodo pobegnili! Tako 

bodo vsiljivci videli, da zanje ni dobro, če vas razjezijo! 

 

Gosia: Matias pravi, da ni nikoli pozitivno razpoložen. Vedno je nevtralno razpoložen, haha. Ali 

bo to delovalo kot zaščita? 

 

Yazhi: Ste se kdaj ustavili in pomislili, da je nevtralno tam morda v resnici pozitivno? Nima smisla 

hoditi naokrog in prepevati v dežju, krožiti okoli drogov in poljubljati poštne nabiralnike. Težava 

je lahko, ko zapadeš v depresijo, takrat ti je vseeno, in tu te večinoma dobijo! V tem stanju. 

(Oprostite za moj jezik). 

 

Gosia: Zato se mi zdi, da se moram hitro izvleči iz depresivnega stanja, ko se predolgo zadržujem 

v njem. Ne dovolim si, da bi bila tam predolgo. Čeprav praviš tudi, da bi morali čutiti, kar čutimo. 

 

Yazhi: Da, in ko ste v tem stanju, jeznem ali žalostnem, ne pričakujte, niti ne poskušajte priti iz 

njega! Lahko ga le še poslabšate, pustite, da se to jezno ali žalostno stanje potopi v vas, začutite 

ga, pustite, da vas uniči. In potem bo izginilo! 

 

Matias: Negativne stvari lahko torej vplivajo na vas, če jim dovolite. Zavedajte se, da imate moč 

in jim ne dovolite, da bi vplivale na vas. Ohranite visoko frekvenco, bodite neustrašni in si 

predstavljajte, da je nad vami ves čas bela svetloba zaščite? Ali bi si morali vsako noč in jutro 

"obleči" zaščitni ščit okoli sebe, da bi bili "varni"? 

 



Yazhi: Ali naj se oblečemo? Ne, še ena pomembna točka: pred ničemer se ne morete zaščititi, ne 

da bi ustvarili tisto, pred čimer se ščitite. Zlasti v zvezi z ezoteričnimi ali paranormalnimi stvarmi. 

Zato bodite v svoji moči, počutite se varne pred vsem tem, da na splošno ne pričakujete nobenega 

napada. Prepričani ste, da lahko obvladate vse, kar vam lahko kdorkoli vrže pod nos. Spet bodite 

nevtralni. Počutite se kot bojni tank, za katerega ni treba veliko skrbeti. 

 

Matias: Zakaj se zgodijo ti nočni napadi? Paraliza? Če jih ne poznaš? 

 

Yazhi: Hranijo se z vami. So kot komarji, želijo vaše bistvo, vašo energijo. Toda tudi, če o njih iz 

takšnih ali drugačnih razlogov niste razmišljali, ste postali kompatibilni z njihovimi napadi na vas. 

V nasprotnem primeru vas sploh ne bi napadli. 

 

Podobno kot pri avtomobilski nesreči, ljudje niso razmišljali o tem, da bi šli v njo, a so jo (doživeli 

op.p.), postali so kompatibilni iz različnih razlogov. Mislim resno, vse je frekvenca. Upravljajte 

svojo frekvenco s svojimi mislimi in upravljali boste svojo resničnost in življenje. Ni tisto, kar je 

zunaj vas, tisto, kar vas moti ali vas napada. Gre za to, kaj o tem razmišljate. 

 

Z vsem, torej če sovražite komarje, potem v vas deluje miselnost komarja iste frekvence in morate 

stopiti v stik s svojim notranjim komarjem. Komarji vas motijo zaradi tega, kaj to pomeni za vas. 

Pomen je tisti, ki vam povzroča težave. 

 

Gosia: Komarji ga motijo, ker ga kasneje srbijo. Mislim, da razen tega ni nobene velike notranje 

drame, haha. Okej, ni važno, nadaljuj. 

 

Yazhi: Sama jih ne maram! 

 

Ta bitja se hranijo z Lush-em, ki je zgoščen strah. Zakaj? Ker so regresivna bitja, ki so stvaritve ali 

manifestacije kolektivnega, skupnega nezavednega ali vašega osebnega nezavednega. 

 

Ta bitja ne morejo ohraniti svojega lastnega obstoja, ne da bi nekdo mislil nanje, to so Tulpe in 

Egregorji. So manifestacije vaših strahov, zato lahko obstajajo le, če jih hranite z isto snovjo, kot 

je tista, ki jih je najprej ustvarila. To, da so Tulpi in/ali Egregorji, še ne pomeni, da niso resnični 

kot drevo. Kot sem že nekje razložila, vse, kar obstaja in je kdaj obstajalo, je in je bilo 

Tulpa/Egregor. 

 

Moram iti, vendar lahko nadaljujemo jutri. 

 

-------------- 

 

 

 

 



Naslednji dan: 

 

Gosia: Imam zadnje vprašanje Yazhi. Kako se zaščititi pred juho kolektivnih misli drugih ljudi? 

Najprej, kako prepoznati, da niso tvoje? In drugič: kako narediti tako, da ne bodo vplivale na nas? 

 

Yazhi: V bistvu vse misli, za katere lahko prepoznaš, da ne prihajajo od tebe, kot je nenadna 

potreba, da bi nekoga zabodel ... čeprav veš, da tega nikoli ne bi mogel storiti in da tega nočeš 

storiti, in te moti že samo spoznanje, da si imel to misel. Ta ni vaša, prihaja od nečesa okoli vas, 

kar vas želi poskusiti prepričati, da naredite nekaj ogabnega, ker se hrani s temi dogodki, zaradi 

strahu in bujnosti, ki ju povzročajo (skrajni primer). In obstaja še veliko drugih, manj dramatičnih 

misli, ki prav tako niso vaše. 

 

Vedno smo kolektiv ali v kolektivu, vi kot samostojni bi bili zelo težko dosegljivi, zato smo 

dejansko rezultat juhe, v kateri smo. 

 

Ob tem moramo imeti preprosto namen, da si želimo biti v svojem lastnem razpoloženju s svojimi 

lastnimi mislimi. Za to pa potrebujete duševni mir in se ne smete prepustiti vsej zmedi, strahu in 

težavam vsakdanjega življenja. Soočiti se z njimi, da, vendar se hkrati počutiti nedotakljivo in 

ločeno od njih. 

 

Orodja za uporabo lahko vključujejo določene kamne in kristale z visokimi vibracijami, ki so dobri, 

nosite jih v ogrlici ali jih imejte v žepu, vendar pazite, da z njimi ne boste slabo ravnali, saj bodo 

oddajali le enake vibracije, kot ste jih vložili vanje, to pomeni, da z njimi ravnajte z ljubeznijo in 

skrbjo in to boste od njih tudi dobili nazaj. 

 

Prepoznajte, kaj ni vaše. Edini način je, da opazujete svoje misli in vidite, kaj ne gre z vami, kot v 

grobem primeru o zbadanju. Opazujte tudi, da če ste slabe volje brez razloga, se to morda pretaka 

od sosedov, saj z njimi morda spite z glavo na glavo čez steno. 

 

Da bi se zaščitili, morate torej tudi tokrat storiti vse, kar je v vaši moči, da postanete duševno 

močnejši. To pomeni meditacijo, notranje delo in celo borilne veščine, če zmorete in imate željo. 

Spoznajte sebe. Veliko časa posvečajte kontemplaciji lastnih misli. 

 

Gosia: Matias pravi, da se mu včasih zgodi, da pride do teh "valov", nenadnih sprememb 

razpoloženja, ko se oddalji od mene, od vseh in to se zgodi, ne da bi vedel, zakaj. Kot da bi bil brez 

razloga slabe volje. Ali je mogoče, da se nekateri ENTITETE, ki jih ima v bližini na tem delovnem 

mestu, navežejo nanj in mu sledijo? Dela v psihiatrični ustanovi. 

 

Yazhi: Žal moram reči, da DA. In ne verjamem v duševne bolezni kot take. Verjamem v vpliv 

entitet. 

 

Gosia: Kako se torej znebiti vsiljivcev? Z enakimi metodami kot prej? 



Yazhi: Da, vedite, da so tam. Prav tako se očistite. In uporabljajte amulete, ki so nabiti za zaščito. 

 

Matias: Ali vas te entitete lahko spremljajo na poti iz službe domov? Kako to preprečiti? 

 

Yazhi: Metode očiščenja so številne. Na primer, veter in zrak s hitrostjo sta odlična čistilna 

sredstva. Tudi voda, kot pri kopanju. In glasba, glasba z visokimi vibracijami, na primer klasična 

glasba in vse, kar dviguje razpoloženje, tudi binauralni biti in fraktali 432 MHz. 

 

Gosia: Veter in zrak s hitrostjo? Kaj je to? Če potisneš glavo skozi okno avtomobila? 

 

Yazhi: Bolj kot kolo ali motorno kolo. Obstaja celo pregovor, ki pravi, da pred pisarno psihologa 

nikoli ne boste videli parkiranega motornega kolesa razen, če je v lasti psihologa. 

 

Gosia: Jaaaah, obožujem ta občutek hitrosti in vetra v obraz. Enak občutek imam na toboganih. 

 

Matias: Zdaj si vsakič, ko grem v službo, rečem, da sem jaz, da imam moč in da ne bom dovolil 

nobeni entiteti ali osebi, njihovim energijam, da negativno vplivajo name. 

 

Ok. Torej je v bistvu vse zgoraj obravnavane zadeve mogoče rešiti z enim in istim receptom? 

Bodite neustrašni, imejte visoko frekvenco, vedite, da obstajajo, spoznajte sebe, da boste vedeli, 

kdaj na vas vplivajo zunanje sile, kristali, žajbelj, glasba itd. Bodo vsi zgoraj omenjeni protiukrepi 

veljali za vse tukaj obravnavane primere? 

 

Yazhi: Da, za zdaj. 

 

Matias: Omenila si kristale za preprečevanje negativnih učinkov. Kateri so dobri? In ali ni s tem 

konceptom enako kot pri energijskem orožju itd. Nimajo nobene moči, jaz jo imam. Jaz jim dam 

moč. Torej tudi kristali sami po sebi nimajo moči? 

 

Yazhi: Na neki način, vendar kristale nešteto ljudi vidi tudi kot elementale, torej kot bitja. Torej 

ne gre za mrtvo skalo. Je hišni ljubljenček! 1D hišni ljubljenček. 

 

Matias: Če verjamem, da bo Shungite ščitil pred WIFI in EMR itd., potem me bo ščitil, ker sem mu 

DAL to moč, torej... ščitim samega sebe. 

 

Yazhi: O teh konkretno, ker se ne zavedam točno, kako naj bi delovali, ja, mislim, da to delo spet 

opravljate vi. Ampak za zdaj puščam to odprto. 

 

Gosia: Vprašanje o vetru in hitrosti. Zakaj ti potem ne bi mogli slediti? Česa se bojijo? Hitrosti? 

Toda oni so zunaj vesoljske ravnine, kot jo dojemamo mi. 

 



Yazhi: Ne pozabite, da so pol-fizični, zato lahko vplivajo na vas. Torej so... "duh". Zrak lahko vpliva 

nanje. IN... mislim, da je tudi zaradi razpoloženja jezdeca ta z njimi nezdružljiv. 

 

Matias: Ok in ko govorimo o kristalih. Torej na koncu nošenje teh kristalov itd. ne naredi veliko. 

Zdravljenje bo opravila vaša lastna namera. 

 

Yazhi: Da, a tudi jaz bi jih videla kot povečave ali kot leče, ki osredotočajo vašo energijo. 

 

Gosia: Kristali imajo svojo inteligenco in se lahko uskladijo z vašo. Prav? 

 

Yazhi: V primeru kristalov da, imajo svojo lastno inteligenco. 

 

Matias: Hvala, Yaz. Prej si rekla: "Paranormalno je torej resnično in od tu bi morali začeti. S tem, 

zakaj je resnično, se lahko ukvarjamo pozneje, če želite." Zakaj kot vprašanje. Ali smo to 

obravnavali? 

 

Yazhi: Mislim, da ne. Kot smo že omenili, so vse resničnosti ali resničnosti relativne glede na nekaj 

ali neke vrste okvirne dogovore o zaznavanju, o tem, kaj je resnično in kaj ni resnično. Človeško 

telo je zasnovano tako, da osebo ohranja v določenem območju možnih zaznav, to je v določenem 

območju sluha in določenem območju vida, kot je bela svetloba. Če nečesa ne vidite in ne slišite, 

to še ne pomeni, da tega ni. Na primer radijski valovi. V resničnosti je torej veliko več, kot se zdi 

na prvi pogled ali kot je družbeno sprejeto. 

 

Toda kot pri dejstvih: Na Zemlji so dejstva o paranormalnem močno cenzurirana in prikrita, a tudi 

ob takšni cenzuri marsikaj uide v javnost. In tam zunaj je ogromno dokazov, ki jih ni mogoče 

razložiti. Dokazi kažejo, da so paranormalne stvari povsod, informacije pa se sistematično 

skrivajo. Vse, kar morate storiti, je, da malo resno raziskujete na spletu in preplavili vas bodo 

dokazi vseh vrst (celo, če izvzamemo fotoshop, ki so lažni in vsepovprek). 

 

Govorili smo o stvareh, ki so na pol poti med fizičnim in astralnim. Na primer tiste entitete, ki jih 

je mogoče odpihniti z motornim kolesom. Ki so dovolj materialne, da jih je mogoče odgnati s 

pihanjem zraka. 

 

Teh "palic", kot jih imenujejo, ni mogoče videti s prostim očesom. Le z visoko-hitrostnimi 

kamerami z infrardečim objektivom. Kot take niso fizične. So v območju paranormalnega. Niso 

nič drugega kot žuželke v astralu, ki so na pol poti do fizičnega (fizičnega, kot ga razumemo ljudje). 

Samo še en primer. 

 





Hočem reči, da so tam, sledijo svojim lastnim pravilom, ki se ne ujemajo s pravili, ki jih je ustvaril 

človek. Vendar so tam. 

 

Matias: Torej, če Step-down iz 5D pride na Zemljo, lahko vidi te astralne hrošče v 4D? 

 

Yazhi: Včasih da, drugič ne. Ne gre ravno za lestvico, na kateri bi 5D prevladoval nad 4D in 3D. 

Vendar imajo Step-down dovolj zavesti in razumevanja, da vidijo stvari na drugačen način, zato 

jih običajno lahko vidijo. 

 

Gosia: To je povezano z nečim, o čemer sem se pred dnevi pogovarjala z Atheno, saj je rekla, da 

ne vidi elementalov. Rekla je, da ne gre samo za to, da imaš višjo frekvenco... zato jih avtomatično 

vidiš. Rekla je, da nekako obstajajo na stranskih poteh. Kot v STRANSKEM svetu. Zato jih ni 

mogoče vedno videti. Kako bi opisala ta STRANSKI svet? 

 

Yazhi: Da. Težko ga je opisati, saj je to občutek. Kot da bi lahko šli gor in dol po hodniku, kjer je 

za vami nižja frekvenca, pred vami pa višja frekvenca. In čeprav greš gor in dol po tem hodniku, 

ne vidiš ničesar. Da bi odprli druga vrata, morate stopiti na eno stran. To spet vidim med 

meditacijo. 

 

Iz budnega stanja z zaprtimi očmi preidete v spanje. Vendar morate narediti nekaj drugega, kar 

je težko razložiti, vendar se zdi, da gre za drugo smer, da bi prešli v astralno potovanje (in 

teleportacijo). To razumem kot v več razsežnostih. Ne gostota, ampak dimenzije. 

 

Če vzamemo za primer mene. Spomnim se lahko več preteklosti, čeprav so si morda 

nasprotujoče. V nedeljo sem bila na Vieri. In v nedeljo nisem šla na Viero. Oboje imam v spominu. 

Obe sta veljavni in obe s podrobnimi spomini, ki vključujejo, da sem šla in nisem šla. Obe različici 

sta veljavni in obe tvorita mene in to, česar se spominjam. 

 

In to ne le dve, ampak več. To je, kot da bi imeli spominske dogodke istega časovnega datuma 

enega na drugega. 

 

Tako je tudi pri paranormalnih pojavih. Duh je tam ... in ga ni. Odločite se, da ga ni, ker je tako 

rekla vaša vzgoja, torej ga ni. Ali pa veš, da je tam in ne potrebuješ več nobenega dokaza, da je 

tam, razen tega, da se ti dvignejo lasje na vratu! Ob tem se vam pojavijo nerazložljive kurje polti! 

Odločite se sami. 

 

Kaj vam rečejo z logiko ali kaj čutite z intuicijo. In ladja zazna Gobline zunaj. To je zame dejstvo. 

Premik gravitacije pomeni maso. 

 

Toda Athena jih ne more videti. Razen, če ji ladja s pomočjo gravitacijskih senzorjev ne poveča 

slike. Istih, ki se uporabljajo za merjenje majhnih sprememb gravitacije, da bi prilagodili ladijske 

antigravitacijske motorje. V bistvu interferometri. 



Matias: Hvala, Yazhi. Čez pet minut moraš oditi, zato imam zadnje vprašanje. Prej si omenila 

železne zapestnice za zaščito. Ali lahko točno navedeš, kakšno vrsto železa naj poiščem? 316L ali 

kaj drugega? Obstaja nekaj različic železa. Hvala. 

 

Yazhi: Čeprav je na tej točki že dovolj težko dobiti amulet iz železa, bi rekla, da bi delovalo vsako 

železo, če bi bilo koncentrirano in ne v poceni zlitini. Lahko dodam, da sta najboljši dve vrsti 

železa: 

 

1.) grafitno železo. 

2.) Sivo železo. 

 

Povedano z drugo vrsto opisa: 

 

A.) Hematit Fe2-O3. 

B.) Magnetit Fe2-O4. 

 

Magnetit B je tisti z največjo količino železove rude v čistem stanju, ki znaša 72,4 %, magnetit A 

pa je drugi s 70,0 %. 

 

Drug amulet, ki je dober, je, da si priskrbite magnetitno kamnino in jo imate s seboj, prodajajo jih 

v ezoteričnih trgovinah poleg Quartz kristalov. 

 

S tem bi lahko poskusili (če lahko ali če vam je dovoljeno) zdraviti tudi bolnike v njihovi bližini, 

zlasti tiste s shizofrenijo in vsemi jasnimi znaki česar koli, kar namiguje na obsedenost z 

entitetami. 

 

Drug postopek je, da na štiri vogale vaše hiše ali vsaj na štiri vogale vaše sobe, spalnega prostora, 

položite železne šilinge ali koščke železa, kakršno koli železo, lahko tudi podkev, vendar je 

magnetitna kamnina najboljša. 

 

Stabilizira DNK, ker ohranja prvotno frekvenco, ki ji je bila vsiljena. Tako ohranja spomin. To pa 

zaradi svojih specifičnih magnetnih polj, ki jih proizvaja in zadržuje. 

 

Omogočite si, da STE svoj višji jaz. Ni vam treba čutiti, da je nekje drugje, saj ste spet samo vi! 

Počutite se močne na delovnem mestu ali kjerkoli že greste. Lahko hodite skozi pekel in se ne 

boste umazali! 

 

 

 

 
Prevedel: Stane 


